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Nyitottság jellemezte a január 22-én Vásárhelyen megszervezett megyeközi találkozót, amelyen
Hargita és Maros megye önkormányzatának szakemberei egyeztettek, hasonlóan a korábbi
Kovászna megyei találkozókhoz. A résztvevők a konkrét potenciális együttműködési területeket
vették sorra.

A megbeszélésen jelen volt Lokodi Edit Emőke, Maros Megye Tanácsának elnöke, Birtalan
József ,
Hargita Megye Tanácsának menedzsere és a két megyei önkormányzat fejlesztési, építészi,
gazdasági, útügyi és kulturális intézményeinek, igazgatóságainak vezetői. 

Hargita Megye Tanácsa részéről Birtalan József megyemenedzser elmondta, gyakorlatilag
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folytatódik a Kovászna megyeiekkel elkezdett együttműködés, amelynek az a lényege, hogy a k
özös arculatépítés
nek, a történelmi jellegzetességek megőrzésének és kiaknázásának  legyen
gazdasági-turisztikai eredménye is, másfelől céljuk megismertetni a Hargita megyében futtatott
projekteket.

A Maros megyei szakemberekkel sikerült megegyezni többek között a Székelyföldi
Kerékpáros Körverseny 
és a 
Székelyföld Nyeregben
című kulturális esemény megrendezésében. A Nyerges-tetőn megrendezett eseményt kulturális
tartalommal évente más székelyföldi kistérség töltené meg. 
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  Szóba került a székelyföldi legendatérkép projekt, amelynek során a Hargita megyeiszakemberek 142 legendát gyűjtöttek össze, és térképek révén próbálják azokat iskolákbannépszerűsíteni . A Maros megyeiek segítenekfelkutatni egyéb legendákat .A továbbiakban szó volt közös fejlesztési stratégia kidolgozásáról Székelyföldre, mint specifikustérségre, valamint ki kellene terjeszteni az oktatási, szociális, környezetszempontú ésakadémiai értekezésről szóló Sikeres Székelyföld rendezvénysorozatot.A Hargita megyeiek által javasolt mintegy 60 témakör között elhangzott a közöstanácsülések szervezésének tervezete, szó volt a termékértékesítés terén elért eredményeikről,a faluképvédelemről ( Modernszékely ház program), valamint a szórványprogramról.A Maros Megye Tanácsa által javasolt projektek között szerepel a Bözödi tó és környéketurisztikai kihasználásá nakterve, illetve a Hargita és Maros megye határához közel eső megyei utak felújítása.Lokodi Edit megyeitanács-elnök javasolta, hogy a marosvásárhelyi repülőtér legyen „Székelyföld légi kapuja”. Mint kiderült, Maros Megye Tanácsa önerőből modernizálni tudja, hogy megfeleljen anemzetközi szintnek.
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